

# Borouge Sustainability Policy

# سياسة الاستدامة في بروج

We are committed to the well-being of society and preservation of the environment, while addressing the economic expectations of our shareholders.

We are a leading provider of sustainable, innovative and value creating plastics solutions and we conduct our business within the framework of our values, vision and mission, and in accordance with applicable laws, regulations and industry standards. We focus on the performance, profitability and efficiency of our operations and enhance the contribution and development of our people. As a signatory of the Chemical Industry's Responsible Care® Global Charter, we apply best practices and pursue continuous improvement.

In line with the three Pillars of Sustainability, we commit to:

## People: Social Responsibility

- Pursuing a goal of no harm to people and society
- Contributing to solutions that deliver a positive and sustainable impact on people's lives
- Promoting the health and welfare of our people and the communities where we operate
- Building diverse and multi-cultural human capabilities and creating opportunities for individual growth
- Fostering mutually beneficial partnerships and social initiatives within the industry and society
- Respecting and conforming to relevant social, cultural, legal and ethical aspects of society

## Planet: Environmental Stewardship

- Addressing global challenges, such as climate change, water, food, energy, healthcare and waste, with innovative solutions
- Minimising discharges, waste and emissions, safeguarding biodiversity, enhancing energy performance and optimising the use of natural resources
- Ensuring that energy performance improvements are considered throughout the duration of the intended lifecycle of our assets
- Optimising the positive health, safety, environmental, energy and societal impacts of our plastics throughout their lifecycle

## Profit: Economic Growth

- Maximising shareholder return throughout the value chain
- Enhancing the reputation of Borouge and the image of the plastics industry
- Ensuring that the design, operational and technical integrity of our assets are sustained throughout their lifecycle
- Strengthening organisational resilience through the application of effective risk management, security and emergency preparedness, and business continuity practices
- Advancing the development of local downstream industries, and science and engineering capabilities
- Optimising responsible global procurement and supply chain opportunities

Our commitment to this Sustainability Policy is demonstrated through visible leadership and effective communication, a proactive sustainability performance culture supported by transparent monitoring and reporting systems, and continuous investment in our people, innovation and assets. We engage with all of our stakeholders and encourage them to commit to this Policy.

**Ahmed Omar Abdulla**  
Chief Executive Officer  
Abu Dhabi Polymers Co. Ltd.

**Wim Roels**  
Chief Executive Officer  
Borouge Pte Ltd.

نحن في بروج ملتزمون بتطوير المجتمع والمحافظة على البيئة في الوقت الذي نعمل فيه على تحقيق الأهداف الاقتصادية للمساهمين وتلبية تطلعاتهم.

نحن شركة رائدة في توفير حلول بلاستيكية مبتكرة ومستدامة وعالية القيمة ونؤدي عملنا في إطار قيمنا ورؤيتنا ورسالتنا المؤسسية وبما يتوافق مع القوانين والتشريعات المعمول بها في الدولة ويتماشى مع أرقى معايير ومتطلبات العمل المتعلقة بهذا القطاع الصناعي. ونركز في عملنا على تحسين الأداء وزيادة الربحية وفعالية العمليات التشغيلية، فضلاً عن تعزيز مساهمات موظفينا وتطويرهم. باعتبارنا أحد الأعضاء الموقعين على الميثاق العالمي للرعاية المسؤولة نؤكد على التزامنا باتباع أفضل الممارسات والتطوير المستمر.

وانسجاماً مع الركائز الثلاثة للاستدامة، نلتزم تماماً بما يلي:

## المجتمع: المسؤولية الاجتماعية

- العمل على تحقيق هدف عدم التسبب بالضرر لموظفينا وكافة أفراد المجتمع
- المساهمة بتوفير حلول تمتاز بتأثيرها الإيجابي والمستدام على حياة أفراد المجتمع
- تعزيز الوضع الصحي والاجتماعي لموظفينا والمجتمعات التي نعمل بها
- بناء وتعزيز القدرات البشرية المتنوعة ذات الثقافات المختلفة وإيجاد الفرص المواتية للتطوير الفردي
- تأسيس شراكات متبادلة ومنفعية ومبادرات مجتمعية بين الشركات العاملة في نفس القطاع والمجتمع
- احترام المظاهر الاجتماعية والثقافية والقانونية والأخلاقية للمجتمع

## الكوكب: إدارة الأثر البيئي

- مواجهة التحديات العالمية كالتغير المناخي، وتوفير مياه الشرب، والمحافظة على الأغذية، والحصول على الطاقة وترشيد استهلاكها، وتعزيز قطاع الرعاية الصحية وإدارة النفايات من خلال الحلول البلاستيكية المبتكرة
- الحد من حجم النفايات والانبعاثات الغازية، والحفاظ على التنوع الحيوي، وتعزيز الأداء المتعلق باستهلاك الطاقة، والاعتماد على الاستخدام الأمثل للمصادر الطبيعية
- ضمان مراعاة تطوير الأداء المتعلق باستهلاك الطاقة طوال فترة صلاحية الأصول المعتمدة لدينا
- تعزيز أهمية الآثار الإيجابية لحلولنا البلاستيكية من الناحية الصحية والأمنية والبيئية والمجتمعية وتلك المتعلقة باستهلاك الطاقة طوال فترة صلاحيتها

## الأرباح: النمو الاقتصادي

- زيادة عوائد المساهمين في كافة مراحل الإنتاج
- تعزيز سمعة بروج وتحسين صورة قطاع إنتاج وصناعة البلاستيك
- ضمان توفير الدعم الكافي لاستدامة تصميمات أصولنا وأدائها التشغيلي وتكاملها التقني طوال فترة صلاحيتها
- تعزيز قدرة المؤسسة على التكيف مع المتغيرات من خلال تطبيق أفضل الممارسات في الإدارة الفعالة للمخاطر والاستعداد الأمني والطارئ وضمان استمرارية العمل
- مواصلة العمل على تطوير الصناعات التكريرية المحلية وتعزيز القدرات العلمية والهندسية
- تعزيز الفرص المسؤولة للمشتريات وأعمال سلسلة الإمداد على نطاق عالمي

ينعكس مستوى التزامنا بسياسة الاستدامة هذه من خلال الدعم الذي توفره الإدارة العليا والتواصل الفعال، إضافة إلى ترسيخ ثقافة أداء الاستدامة بشكل مسبق في الشركة من خلال أنظمة المراقبة وإعداد التقارير بكل شفافية ومواصلة الاستثمار في تعزيز إمكانيات موظفينا وتشجيع الابتكار ودعم الأصول. نشارك أصحاب العلاقة كافة ونشجعهم على الالتزام بهذه السياسة.

أحمد عمر عبدالله  
الرئيس التنفيذي  
شركة أبوظبي للدائن البلاستيكية المحدودة

ويم رولز  
الرئيس التنفيذي  
بروج برايفت ليمتد

